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Subject: RE: SPOED: covid-19: verzoek om goedkeuring kostentoedieningsmiddelen

Received: Sat 1/30/2021 7:15:05 PM

OK, als we al veel Kamervragen hierover hebben gehad lijkt met dat inderdaad wel passend.

van: ICEEDIINMERE@ minvws.nl>
Verzonden: zaterdag 30 januari 2021 10:26

Aan: )<BEEE@ minvws.n!>;[ESET<BEEEDN@ minvws.n >;[ESE
@minvws.nl>

cc: )JEEE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: SPOED: covid-19: verzoek om goedkeuring kosten toedieningsmiddelen

Hoi

Laten we even proberen hoe het wel kan. We hebben al veel kamervragen vragen gekregen hierover, dus ik zou zeggen

transparantie

Gr EERE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.2e )
Datum: vrijdag 29 jan. 2021 10:11 PM

Onderwerp: RE: SPOED: covid-19: verzoek om goedkeuring kosten toedieningsmiddelen

minvws.nl>

Mooie plaatjes inderdaad, maar ik denk dat we er geen in de brief moeten opnemen. Want als we dat wel doen, roept dat de

vraag op waarom we dat doen, “was er dan een zorg over de naalden?”.

Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 19:32

) SEE minvws n>;INKED)SEE© ninvws >;IEEE
)EERE© minvws.nl>

Onderwerp: RE: SPOED: covid-19: verzoek om goedkeuring kosten toedieningsmiddelen

@minvws.nl>

Hoi

Dit ziet er wel mooi uit.

Ik had uit de cijfers dit echt niet gehaald. Apart.

lk vind het eigenlijk wel mooi om 1 van deze grafieken aan de brief toe te voegen, vinden jullie niet?
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